
华泰财险附加对特定产品的损坏（照管，保管或控制）条款 

 

于承保范围内，为进行对明细表所列产品生产相关的流程, 对属于他人的但在被保险人管理下的

明细表所列产品造成的损失或损坏，被保险人由此应当依法赔偿该等损失和损坏时，我们应对此

承担相关成本和费用的赔付责任。 

 

前提是此承保范围： 

A. 由于被保险人进行生产相关流程引起明细表所列产品被认为是无用的或效用降低。 

B. 我们不赔偿由于磨损，自然损耗，飞蛾或虫类生物所引起的任何索赔。 

C. 此承保范围的免赔额适用保险明细表中所列的免赔额。 

D. 此承保范围的累计责任限额以明细表金额为准。 

E. 我们在此承保范围下所支付的责任限额会减少该责任限额和产品完工操作风险的累计责任限

额。 

 

保险合同除外责任中关于“对财产造成的损失”，“对于受损财产造成的损失以及对未遭受有形

损害的财产造成的损失”和“职业责任”的除外不适用本附加条款。 

 

本附加条款未约定事宜适用保险合同的其他约定。 

 

 
Damage To XXXX (Care, Custody Or Control) Clause 

 

 

Under Coverages, we will pay for costs and expenses the insured becomes legally liable to pay for loss of 

or damage to 【XXXX】 owned by others whilst in the custody of the insured for the purpose of 

performing production-related processes on such 【XXXX】. 

 

Provided that in connection with this Coverage: 

A. the 【XXXX】  are deemed useless or less useful arising from the production-related process 

performed by the insured.  

B. we will not be liable in respect of any claims arising from wear and tear, gradual deterioration, moth 

or vermin. 

C. the deductible applicable to this Coverage is the deductible shown in the Declarations. 

D. the Aggregate Limit Of Insurance for this Coverage is 【】. 

E. amounts we pay under this Coverage will reduce the amount of this limit and the Products-Completed 

Operations Aggregate Limit.  

 

The exclusions "Damage to Property", "Damage To Impaired Property Or Property Not Physically 

Injured" and "Professional Liability" under the policy do not apply to this endorsement. 

 

This clause is subject otherwise to the terms, conditions, exclusion of this policy. 

 

 


